

1. 家庭

- 为你与家庭成员之间曾经和现在的冲突、破碎和受伤祷告。 (参考以下的法兰西斯祷文，按圣灵的感动将对象的名字放进去。)

主耶稣，使我在家庭里做祢和平之子；在与__仇恨之处，播下爱；在与__伤害之处，播下宽恕；在与__怀疑之处，播下信心；在与__绝望之处，播下盼望；在与__幽暗之处，播下光明；主啊！使我少为自己求；少求__的爱，但求全心付出爱给__；少求得__的安慰，但求能安慰__；少求被__瞭解，但求多瞭解__。

因为在捨去时，我们有所得；在赦免时，我们便蒙赦免；迎接死亡时我们便进入祢永恒的同在里。阿门。

2. 教会

- 为你与教会牧者、领袖、会友之间曾经和现在的冲突、破碎和受伤祷告。 (参考以下的法兰西斯祷文，按圣灵的感动将对象的名字放进去。)

主耶稣，使我在家庭里做祢和平之子；在与__仇恨之处，播下爱；在与__伤害之处，播下宽恕；在与__怀疑之处，播下信心；在与__绝望之处，播下盼望；在与__幽暗之处，播下光明；主啊！使我少为自己求；少求__的爱，但求全心付出爱给__；少求得__的安慰，但求能安慰__；少求被__瞭解，但求多瞭解__。

因为在捨去时，我们有所得；在赦免时，我们便蒙赦免；迎接死亡时我们便进入祢永恒的同在里。阿门。

3. 国家

a. 为马六甲州与 10 月 5 日解散州议会，并在 60 天内举行的选举祷告。

b. 从攻击我国羽球女单选手吉苏娜的种族歧视言论中得见，各种族间的关系仍被作为一种操弄人心的手段。求主使用教会继续成为和平之子。

4. 世界

a. 刚果民主共和国境内流离失所者超过 500 万，是非洲大陆境内流离失所者人数最多的国家。超过 2600 万刚果人，约占总人口的 29%，同时在遭受粮食缺乏保障之苦。为该国东部的暴力和准入限制继续在阻碍联合国维和部队的人道主义行动祷告。

b. 根据《敞开的门》在 2021 年全球守望名单中，排名前三的国家朝鲜，阿富汗，索马里祷告。为着当地被迫害的信徒的坚忍，信心和安全代祷。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 07-13/10/2021

Prayer items 2nd week of October

1. Family

-Pray for the conflict, brokenness and injuries that have occurred between you and your family members. Let us pray the prayer of Saint Francis with the name of your loved ones in the empty spaces.

-Lord, make me an instrument of your peace. Where there is hatred with ___, let me sow love. Where there is injury with, pardon. Where there is doubt with, faith. Where there is despair with, hope. Where there is darkness with, light. Where there is sadness with ___, joy.

O Divine Master, grant that I may not so much seek to be consoled with ___, as to console; to be understood, as to understand; to be loved with ___, as to love.

For it is in giving that we receive. It is in pardoning that we are pardoned and it is in dying that we are born to Eternal Life. Amen.

2. Church

- Pray for the conflict, brokenness and injuries between your pastor, church leaders and members. Let us pray the prayer of Saint Francis with the name of your pastor, church leaders and members in the empty spaces.

-Lord, make me an instrument of your peace. Where there is hatred with ___, let me sow love. Where there is injury with, pardon. Where there is doubt with, faith. Where there is despair with, hope. Where there is darkness with, light. Where there is sadness with ___, joy.

O Divine Master, grant that I may not so much seek to be consoled with ___, as to console; to be understood, as to understand; to be loved with ___, as to love.

For it is in giving that we receive. It is in pardoning that we are pardoned and it is in dying that we are born to Eternal Life. Amen.

3. Nation

-Melaka has just dismissed their State Assembly on October 5. Pray for the election that should be held within 60 days from now.

-Looking at the racist comments aimed at our country's badminton women's singles player, Kisona Selvaduray, we can see that race and ethnicity is still being used in politics to manipulate the rakyat. May God use the church as an instrument of peace to unite Malaysians.

4. World:

-With over 5 million internally displaced persons (IDPs), the Democratic Republic of Congo has the highest number of IDPs in the African continent. About 29% of the population, which is more than 26 million Congolese, suffer from food insecurity. Pray against the violence and restrictions in the east of the country that continue to obstruct UN peacekeeping and humanitarian efforts in the country.

-According to Open Doors' World Watch List (2021), North Korea, Afghanistan and Somalia are the top 3 nations on the list. Let us pray for the believers who are being persecuted; pray for perseverance, faith and safety.

Isakhar Pengawal Methodist 07-13/10/2021

Doa minggu kedua Oktober

1. Keluarga

-Doa untuk hubungan kamu dengan ahli keluarga jika terdapat sebarang konflik atau kesulitan tidak kira dulu ataupun sekarang.(boleh rujuk kepada doa St. Francis, anda boleh masukkan nama ahli keluarga.)

Tuhan, jadikan aku alat kedamaian-Mu.

Di mana ada kebencian dengan_____, biarlah aku menabur kasih.

Di mana ada kelukaan, pengampunan.

Di mana ada keraguan, keimanan.

Di mana ada kehampaan, pengharapan.

Di mana ada kegelapan, cahaya.

Di mana ada kesedihan, sukacita.

O Tuhan,

Ajarku agar tidak begitu menginginkan

untuk dihiburkan seperti untuk menghiburkan;

Untuk difahami seperti untuk memahami;

Untuk dikasih seperti untuk mengasih.

Sebab di dalam memberi, kami menerima,

di dalam mengampuni, kami diampuni,

dan di dalam kematian, kami dilahirkan ke dalam hidup kekal.

2. Gereja

-Doa untuk hubungan kamu dengan paderi, ketua-ketua gereja dan jemaah-jemaah jika terdapat sebarang konflik atau kesulitan tidak kira dulu ataupun sekarang.(boleh rujuk kepada doa St. Francis, anda boleh masukkan nama ahli gereja.)

Tuhan, jadikan aku alat kedamaian-Mu.

Di mana ada kebencian dengan_____, biarlah aku menabur kasih.

Di mana ada kelukaan, pengampunan.

Di mana ada keraguan, keimanan.

Di mana ada kehampaan, pengharapan.

Di mana ada kegelapan, cahaya.

Di mana ada kesedihan, sukacita.

O Tuhan,

Ajarku agar tidak begitu menginginkan

untuk dihiburkan seperti untuk menghiburkan;

Untuk difahami seperti untuk memahami;

Untuk dikasih seperti untuk mengasih.

Sebab di dalam memberi, kami menerima,

di dalam mengampuni, kami diampuni,

dan di dalam kematian, kami dilahirkan ke dalam hidup kekal.

3. Negara

a. DUN Melaka telah dibubarkan pada 5 Oct, doa untuk pilihan raya yang akan diadakan dalam 60 hari.

b. Dari perkara diskriminasi perkauman terhadap pemain badminton- Kisona Selvaduray, kita nampak masih ada orang yang berniat untuk mainkan isu sensitif perkauman. Doa agar gereja terus menjadi anak kedamaian.

4. Dunia

a. Republik Congo adalah negara yang paling miskin dalam tanah besar Afrika dengan 500 juta orang daripada 2600 juta orang yang hidup dalam kemiskinan, mereka mengalami masalah kebuluran yang

sangat serius. Doa untuk keganasan dan sekatan kemasukan Republik Congo timur yang masih menjadi halangan bagi tindakan pasukan pengaman PBB dalam hal kemanusiaan.

b. Menurut senarai dalam 《Open Doors》 , Korea Utara, afghanistan, Somalia merupakan tiga negara yang perlu ditumpukan dalam doa. Doa agar setiap umat kristian yang dianaya ada ketabahan, keimanan dan keamanan.